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§ 50

Genomförande projekt Bäverbäcken

Miljöpartiet har inte ställt sig bakom beslutet om genomförande av Tyresövägen del 1 och 
Bäverbäcksvägen. Vi anser att förslaget är alldeles för kostsamt i relation till de nyttor det 
ger. 

Vi förordar en lösning där man enbart tillåter in/utfart till Bäverbäcksområdet via den 
västliga infarten (i Bollmoravägens förlängning), vidtar åtgärder för att höja 
trafiksäkerheten för oskyddade trafikanters passage över Tyresövägen, samt bygger ut 
gång- och cykelbana norr om Tyresövägen mellan Bäverbäcken och Sidvallsvägen. Den 
utbyggnaden av gång- och cykelvägnätet åtgärdar en felande länk, där gång- och 
cykeltrafik idag tvingas passera fram och tillbaka över Tyresövägen för att färdas i riktning
mot Nacka och Stockholm.

Förslaget om att höja hela Tyresövägen är en extremt dyr lösning som inte kan motiveras. 
De pengarna kan göra mer nytta i andra delar av kommunens centrala delar för att skapa 
högre trafiksäkerhet och bättre framkomlighet för kapacitetsstarka trafikslag, i enlighet 
med kommunens trafikstrategi.
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